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UPRAVNO VIJECE
ETNOGRAFSKOG MUZEJA SPLIT

Split, 28. sijeinja 2022.
Klasa: 6 I 2-05/2 2-0 I /2 4
Ur.broj : 2 I 8 I -1 I 3-22-1

IZVADAK IZ ZAPISNIKA

sjednice Upravnog vijeda Etnografskog muzeja Split (112022)

odrZane dana2&. sijednja 2022. godine u 9.00 sati u prostorijamaMleja,Iza Vestibula4.

Prisutni:
1. Jerko Badi6, predsjednik UV
2. BoZe Kokan, zamjenik predsjednika UV
3. Tea Radi6, dlanica UV
4. Svemirka Me5trovi6-Brali6, dlanica UV
5. Vedrana PremuZ Dipalo, online veza, Elanica UV
6. Silvio Braica, ravnatelj Muzeja

Dnevni red:

l. Usvajanje Zapisnika Upravnog vije6a sa sjednice odrZane 31. prosinc a202L godine

2. Upoznavanje dlanova Upravnog vijeia s organizacijom, prostoririra i djelatnicima
EMS-a

3. Razno

elanovima Upravnog vije6a prethodno je upu6en poziv s predloZenim dnevnim redom na Sto

nije iznesena nikakva primjedba te je predloZeni dnevni red jednoglasno usvojen.

Ad 1.)

Zapisniksjednice Upravnog vijeda EMS od 31. prosinca202l. godine prethodno je putem e-

maila dostavljen svim dlanovima Upravnog vije6a.

Zapisnik je bez primjedbi prihva6en.

Ad 2.)

ilanovi Upravnog vijeda su upoznati sa organizacijskom shemom Muzeja.Opisana je trenutna

sistematizacija radnih mjesta kao i popunjenost istih zaposlenicima. Dobna struktura

zaposlenih u muzeju postaje sve starija tako da treba razmiSljati i o mladim kadrovima u

buduinosti.



dlanovi Upravnog vije6a su dobili uvid u radne i izloZbene prostore, te su upoznali
zaposlenike muzeja.

Ad 3.)

Istaknut je nedostatak kvalitetnih duvaonica u Muzeju, pa se povela rasprava o mogu6nostima
realnih rje5enja. Bilo je rijedi i o dodatnim prostorima koji su se prije nekoliko godina
spominjali i bili aktualni, medutim u meduvremenu im se dala druga namjena. Zakljudeno je
kako je potrebno za neku od slijedeiih sjednica Upravog vije6a izraditi okvirne prijedloge
mogudih rje5enja kao i naputke za program realizacijekvalitetnih muzejskih duvaonica ili pak
uputiti tematski okvir prema Gradu Splitu.

Sjednica je zavr5ena u 1 1.30.

Predsj ednik Upravnog vij eia EMS-a:

Jerko Badi6


